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Z á p i s n i c a 
z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici , 

  konaného dňa 30.augusta 2023  
 

Číslo : 290/2023 V Blatnici, 04.09.2023 
 

 Prítomní poslanci OZ : 
 

Mgr. art. Karol Čičmanec, ArtD. – starosta obce, 

Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária Líšková, Ing. Iva- 

na Líšková 

 

 Neprítomní poslanci OZ :  JUDr. Michal Sivák 

 

Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť zápisnice. 
 

R o k o v a n i e 
 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal prítomných 

poslancov, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzhľadom 

k nadpolovičnej  účasti poslancov bolo právoplatné pre jeho rokovanie a prijatie 

uznesení v zmysle zákona o obecnom zriadení. Starosta obce oboznámil poslancov OZ 

s programom schôdze, ktorý bol poslancom doručený elektronicky, zároveň bol 

zverejnený pre verejnosť na web stránke obce a v skrinke obecného úradu. 
 

Program  zasadnutia  O Z : 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

4. Úprava rozpočtu obce č. 3 a čerpanie rezervného fondu na kamerový systém 

5. Prejednanie žiadosti občianskeho združenia Alfa Help, Sereď 

6. Prejednanie žiadosti p. Ľubomíra Rusnáka, Blatnica 246 

7. Prejednanie žiadosti o nájom pozemku pri cintoríne pre Ing. Stanislava Jendrišáka 

8. Prejednanie prijatej žiadosti Ľ. Kuczmanovej na prenájom časti obecného pozemku 

9. Rôzne a diskusia 

10. Návrh uznesení 

11.  Záver 
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  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

2.Voľba overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení : Vladimír Froľa, Ján Hríb, Peter Hajčík 

do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Mária Líšková, Ing. Ivana Líšková 

a Štefan Ličko. 

Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Štanclová 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a zapiso- 

vateľa zápisnice zo zasadnutia OZ. 

 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0  

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 
 

 

3.Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

 

V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov, že všetky uznesenia z posledného     

zasadnutia OZ boli splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 

posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti : 0  

Zdržal sa : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 
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4.Úprava rozpočtu obce č. 3 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že do 31.8.2023 je možné schváliť čerpanie 

rezervného fondu. Finančné prostriedky potrebujeme na rozšírenie kamerového sys- 

tému na zbernom dvore a na multifunkčnom ihrisku. Predbežný rozpočet je 12.000 €. 

V diskusii k tomuto bodu vystúpili poslanci OZ a vyslovili dotaz kedy budú kamery 

nainštalované a či bude kamera aj na futbalovom ihrisku – tribúna.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje čerpanie rezervného fondu na kamerový systém 

v sume 12.000,00 € a tým úpravu rozpočtu obce č. 3. 

Výsledok hlasovania : 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

5. Prejednanie žiadosti občianskeho združenia Alfa Help, Sereď 

 

V tomto bode programu sa opätovne prejednáva žiadosť občianskeho združenia 

Alfa Help, Sereď o zaradenie Súkromnej materskej školy a školskej jedálne do siete 

škôl a školských zariadení SR obidve s prevádzkou v Obytnej zóne IBV Gader Blat- 

nica – Sebeslavce. Nakoľko táto spoločnosť chce čerpať financie na výstavbu z euro- 

fondov potrebujú k žiadosti aj súhlas obecného zastupiteľstva.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zaradenie Súkromnej materskej školy a školskej 

Jedálne do siete škôl a školských zariadení SR obidve s prevázkou v Obytnej zóne 

IBV Gader Sebeslavce pre žiadateľa občianske združenie Alfa Help, Sereď. 

 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný :  JUDr. Michal Sivák 

 

6. Prejednanie žiadosti p. Ľubomíra Rusnáka, Blatnica č. 246 

 

Starosta obce informoval poslancov o žiadosti občana p. Ľubomíra Rusnáka.  Jedná 

sa o pozemok,  ktorý je prístupová cesta k rod. domom a je vo vlastníctve Ing. A. Baranovej 

Blizniakovej. Menovaná kúpila pozemok od Rímsko-katolíckej cirkvi v Mošovciach 

a od súkromných osôb, ktoré vlastnili malé čiastky tejto parcely. Občan p. Ľubomír 

Rusnák si myslel, že obec predala tento pozemok a jeho o tom sme neupovedomili. 

Starosta obce po dohovore a súhlase s vlastníčkou parcely dal vypracovať Zmluvu 

o zriadení vecného bremena na právo prechodu – s ktorou pán Ľ. Rusnák nesúhlasil 
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a odmietol ju podpísať. Bolo navrhnuté vziať na vedomie spomínanú žiadosť. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť občana p. Ľubomíra Rusnáka, 

Blatnica č. 246 o zriadenie vecného bremena v prospech obce na parcelu KN-C 

č. 814/5, k.ú. Blatnica. 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0  

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

7. Prejednanie žiadosti o nájom pozemku pri cintoríne pre Ing. Stanislava Jendrišáka 

 

Ing. Stanislav Jendrišák z Martina poslal žiadosť o prenájom pozemku vo výmere 

1 m2 pri cintoríne na zriadenie samoobslužného automatu na predaj sviečok, resp. 

náplní do kahancov. Nakoľko bližšie neurčil kde chce toto zariadenie umiestniť 

a aký bude mať tento automat vzhľad a rozmer bola táto žiadosť vzatá na vedomie 

a po doplnení žiadosti sa bude o nej rokovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Ing. Stanislava Jendrišáka z Mar- 

tina o prenájom pozemku o výmere 1 m2 pri cintoríne na zriadenie samoobslužné- 

ho automatu na predaj sviečok, resp. náplní do kahancov. 

Výsledok hlasovania : 

Za hlasovali : 0  
Proti hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 
Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

8. Prejednanie prijatej žiadosti p. Ľubomíry Kuczmanovej na prenájom časti obec- 

    ného pozemku 

 

Na základe zaslaného výpisu z uznesenia č. 37/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici 

dňa 29.6.2023 sme oznámili p. Ľubomíre Kuczmanovej, že jej časť parcely č. 813/1 

nepredáme, ale bude platiť nájom za používanie časti obecnej parcely na podnikanie 

a tak zaslala žiadosť o zaslanie návrhu nájomnej zmluvy, podmienok a ceny nájmu. 

Po diskusii bolo navrhnuté žiadosť vziať na vedomie a po upresnení výmery, ktorú 

žiadateľka využíva na podnikanie bude žiadosť opäť prejednaná na zasadnutí OZ. 
 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Ľubomíry Kuczmanovej z Blat- 

nice o prenájom časti obecného pozemku KN-C č. 813/1, k.ú. Blatnica na podnikanie. 
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Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková, JUDr. Michal Sivák 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

9. Rôzne a diskusia 
 

Starosta obce podal nasledovné informácie: 

 

- zúčastní sa v dňoch 13.9. a 14.9.2023 Rady ZMOT-u kde sa bude prejednávať čerpanie 

  eurofondov a chce k tejto téme diskutovať, nakoľko sme chceli podať žiadosť na rekon- 

  štrukciu národnej kultúrnej pamiatky (kaštieľ) a výzva predčasne skončila a peniaze 

  sú vyčerpané 

- dňa 30.9.2023 sa uskutočnia voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, máme 

  1 volebný okrsok, voľby budú v Dome služieb, komisia má 6 členov, ktorých dele- 

  govali  politické strany a hnutia, o voľbu poštou z cudziny požiadalo 18 občanov 

  obce a zapisovateľom je Ing. Ján Kohútka 

  

V diskusii vystúpili : 

 

 poslankyňa Ing. Ivana Líšková 

 

vyslovila dotaz kedy budú ukončené práce na zbernom dvore a prečo nepokračujú 

práce s optickým internetom 

 

 poslankyňa Mgr. Mária Líšková 

 

požiadala, či by sa nedala zasypať cesta za cintorínom, ktorá je taktiež cestou 

k zbernému dvoru a na ihrisko, či by nebolo možné zakúpiť prenosné ozvučenie 

na obecné akcie, navrhla odstránenie anjela pri Dome smútku, upozornila na roz- 

bité okno v Dome služieb a požiadala po pokosení hrádzí o ich zametanie a presvet- 

lenie parku pri starej škole 

 

 poslanec Peter Hajčík 

 

požiadal, či by nebolo vhodné umiestnenie zrkadla pri výjazde z parkoviska 

COOP Jednota 

 

 poslanec Vladimír Froľa 

 

vyslovil dotaz, či sme už dostali peniaze od Revistavu v sume 1.000,00 € pre 

futbalové družstvo žiakov 
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 občan obce Jozef Ferenčík 

 

odpovedal na dotaz poslankyne Mgr. Márie Líškovej, že je ťažké aj kosiť aj 

hneď po sebe zametať 

 

 občianka obce Mgr. Anna Tomišová 

 

vyslovila svoj názor, že je zásadne proti automatu na kahance, resp. náplne 

do kahancov – ľudia zbytočne produkujú odpad, ďalej je proti bilboardom  

popri cestách kde aj naša obec zverejňuje svoje akcie – sú to zbytočné nákla- 

dy pre obec. Zároveň informovala o organizovaní spoločného stretnutia 

pôvodných občanov obce s občanmi, ktorí sa prisťahovali do obce – toto 

podujatie by chcela zorganizovať na jeseň, taktiež pomôže na budúci rok 

s oslavami výročia SNP a dňa 6.10.2023 sa organizuje z obce návšteva di- 

vadla A. Bagara v Nitre na podujatie „Zlatá lýra“ 

 

 občan obce Juraj Svitek 

 

vyslovil názor, že je potrebné robiť osvetu, aby ľudia nedávali toľko plasto- 

vých kytíc na hroby – je to zbytočná produkcia odpadu a zároveň upozornil 

na skutočnosť, že tohto roku nebude na jeseň firma Brantner Fatra s.r.o. 

zbierať vrecia s lístím, nakoľko je to pre obec finančné nákladné 

 

 občan obce Jozef Koša 

 

taktiež vyslovil názor, že ľudia by mali používať namiesto olejových náplní 

do kahancov radšej elektrické a taktiež súhlasí s názorom, že je potrebné 

riešiť opravu miestnej komunikácie za cintorínom 

 

Na jednotlivé diskusné príspevky odpovedal starosta obce. 

 

Diskusné príspevky boli vzaté na vedomie. 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0  

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 
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7. Návrh na uznesenie 

 

Predsedníčka  návrhovej komisie predložila  poslancom OZ návrhy 

uznesení, ktoré boli jednomyseľne schválené. 

 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

 Zdržali sa hlasovania : 0 

 Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec, ArtD. 
starosta obce 

   

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : 
 

 

Vladimír Froľa 

 

 

Ján Hríb 

 

 

Peter Hajčík 

 

 

Zapisovateľ zápisnice : 
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Uznesenie č. 44/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

schvaľuje 

program  zasadnutia OZ.  

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 
Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 
 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 

 

Uznesenie č. 45/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

schvaľuje 

 

overovateľov zápisnice : Vladimír Froľa, Ján Hríb, Peter Hajčík 

návrhovú komisiu : Mgr. Mária Líšková, Ing. Ivana Líšková a Štefan Ličko 

zapisovateľa zápisnice: Miroslava Štanclová 
 

Výsledok hlasovania : 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 
 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 
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Uznesenie č. 48/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

schvaľuje 

 

zaradenie Súkromnej materskej školy a školskej jedálne do siete škôl a školských 

zariadení SR obidve s prevádzkou v Obytnej zóne IBV Gader Sebeslavce pre Alfa 

Help, občianske združenie Sereď 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

 Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD.   

                 starosta obce 
 

 

 

 

Uznesenie č. 49/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

berie na vedomie 

 

žiadosť p. Ľubomíra Rusnáka z Blatnice č. 246 o zriadenie vecného bremena 

v prospech obce na parcelu KN-C č. 814/5 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 
 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 



10  

Uznesenie č. 46/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0  

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 

 

Uznesenie č. 47/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

schvaľuje 

 

čerpanie rezervného fondu na kamerový systém v sume 12.000,00 € a tým aj úpravu 

rozpočtu obce č. 3 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková, JUDr. Michal Sivák 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 
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Uznesenie č. 50/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

berie na vedomie 
 

žiadosť Ing. Stanislava Jendrišáka z Martina o prenájom pozemku o výmere 1 m2 

pri cintoríne na zriadenie samoobslužného automatu na predaj sviečok, resp. náplní 

do kahancov 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková, JUDr. Michal Sivák 

Proti hlasovali : 0  

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 51/2023 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

berie na vedomie 

 

žiadosť p. Ľubomíry Kuczmanovej o prenájom časti obecného pozemku KN-C číslo 

813/1, k.ú. Blatnica na podnikanie 

Výsledok hlasovania : 

Za hlasovali : 0  
Proti hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 
Líšková, Ing. Ivana Líšková, JUDr. Michal Sivák 

  Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 
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Uznesenie č. 52/2032 zo zasadnutia OZ v Blatnici dňa 30.8.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Blatnica podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

berie na vedomie 

 

diskusné príspevky : starostu obce, poslancov OZ a občanov obce 

 

Výsledok hlasovania : 
Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková, JUDr. Michal Sivák 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec. ArtD. 

starosta obce 

 
 

 

Uznesenia boli jednomyseľne schválené.  

 

 Výsledok hlasovania : 

Za hlasovali : Vladimír Froľa, Peter Hajčík, Ján Hríb, Štefan Ličko, Mgr. Mária 

Líšková, Ing. Ivana Líšková 

Proti hlasovali : 0  

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : JUDr. Michal Sivák 

 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec, ArtD. 

starosta obce 

 

 

Návrhová komisia :  
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